
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr VIII/2025 

8 Posiedzenie w dniu 22 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 22 stycznia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Radosław Kiwilsza 

6. Agnieszka Kościelska 

7. Magdalena Romanek 

8. Piotr Walczak 

9. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Wioletta Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VII posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 grudnia 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 grudnia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Protokół przyjęto jednogłośnie. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2025-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2025 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2036  

i zmiany w budżecie na 2025 rok. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał kto poniesie koszty związane z remontem dachu po 

pożarze. Budynek nie jest w całości własnością gminy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że budynek był ubezpieczony i koszy do faktycznej kwoty 

kosztorysowej pokryje ubezpieczenie. Szkoda wystąpiła po stronie budynku należącego do 

gminy, nie na całym budynku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał jakie są plany związane z mieszkaniem na górze po 

zakończeniu remontu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że była próba sprzedaży tego mieszkania, ale nieskuteczna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy próba będzie ponowiona. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że może ponowić propozycję, ale są plany na umieszczenie w 

tym lokalu mieszkańca z innej miejscowości. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2025 – 2036,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2025 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła  



Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w zawartym porozumieniu z województwem 

będziemy mogli określać warunki.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że skoro zlecamy dokumentacje, to mamy wpływ na 

planowanie. Pewne ustalenia są już zaplanowane. Zjazdy będą planowane w porozumieniu z 

mieszkańcami. Zapytanie ofertowe jest przygotowane i w krótce będzie ogłoszone. 

Pani Magdalena Romanek zapytała, czy droga będzie wykonywana z opornikami. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że oporników nie będzie, droga będzie poszerzona i zostanie 

wykonana nakładka. Nie jest to pełna przebudowa drogi.  

Poruszono temat remontu drogi wojewódzkiej w stronę Fromborka. 

Pani Burmistrz omówiła swoje starania, umożliwiające remonty dróg wojewódzkich 

znajdujących się na terenie naszej gminy oraz kosztów, jakie musi ponieść gmina, aby remont 

mógł się w ogóle odbyć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił, jak wyglądał remont drogi wojewódzkiej przez m. 

Sąpy. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

d) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Pani Burmistrz dodała, że w ZIT są projekty, które będą nas interesowały i będziemy składali 

wnioski. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Młynary, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury odczytała 

uzasadnienie do uchwały. 



Pani Elżbieta Goryszewska zapytała, dlaczego procent wzrostu wynagrodzenia burmistrz jest 

niższy niż procent wzrostu płacy minimalnej. Kto ustala procent wzrostu wynagrodzenia. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że wzrost wynagrodzenia burmistrza nie może być zgodny z 

procentem wzrostu płacy minimalnej, ponieważ jest to maksymalna kwota wynagrodzenia, 

jakie burmistrz może uzyskać zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła trzy 

kolejne uchwały. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

g) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

h) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

5. Sprawy różne. 

Pan Tadeusz Wandrowski odniósł się do diet Radnych z sąsiednich gmin, które w większości 

przypadków są dużo wyższe i zapytał, czy Radni Gminy Młynary będą mieli kosmetyczny 

wzrost diet. Zapytał jeszcze, jak będzie wyglądała segregacja odpadów nowej frakcji – 

tekstylia. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że ogłoszony jest już odbiór nowej frakcji – tekstylia. Na razie 

będzie to odbierane tak samo, jak odpady wielkogabarytowe. Tekstylia powinny być 

spakowane w worki.  

Wywiązała się dyskusja na temat sposobu odbioru tekstyliów oraz kosztów z tym 

związanych. W wyniku dyskusji ustalono, że powinien być jasno określony sposób, jak 

należy pakować tekstylia do odbioru.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto odśnieża chodniki w m. Sąpy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że ZDW. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie do ZDW, że chodniki po opadach 

śniegu nie zostały posypane.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że poinformuje o tym kierownika ZDW. 

Wywiązała się dyskusja na temat utrzymania dróg wojewódzkich na terenie naszej gminy. 

Nie złożono wniosków. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady VIII Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


